



信用卡功能提升 – Visa payWave 感應式支付功能

由 2018 年 9 月中起，所有新發、續期或補發/重發 Visa 卡將陸續提升至具備有 Visa 感應式支付功能（如閣下持有的 Visa 卡已具備 Visa 感應式支付功能則毋須理會）。

閣下可憑具備 Visa 感應式支付功能之中銀/大豐 Visa 卡，於全球設有 Visa payWave 感應器的商戶¹，以拍卡方式支付 MOP/HK\$1,000 或以下的交易²，而毋須簽署信用卡單據，省時方便，兼享多項精彩優惠。詳情請瀏覽 www.visa.com.hk。

為保障閣下利益，當收到全新的中銀/大豐 Visa 卡後，請即登入 www.bochk.com/creditcard 點選澳門地區或致電客戶服務熱線（853）8988 9933 辦理確認卡手續。當閣下成功確認或開始使用新增 Visa 感應式支付功能之中銀/大豐 Visa 卡，即表示同意接受持卡人合約所約束。

Visa 感應式支付功能為中銀/大豐 Visa 卡的預設產品功能，閣下毋須支付額外費用，即可享用新增 Visa 感應式支付功能。如有任何查詢，可於辦公時間致電卡公司客戶服務熱線（853）8988 9933。

中銀信用卡（國際）有限公司
2018 年 5 月

備註：

1. 參與 Visa 感應式支付功能的商戶包括超級市場、便利店、戲院及餐廳等。有關參與商戶名單及詳情，請瀏覽 www.visa.com.hk。
2. 付款金額上限將按個別商戶的 Visa payWave 感應器設定而定，每筆交易付款金額上限為 MOP/HK\$500 或 MOP/HK\$1,000。如交易金額超出指定金額上限或商戶不設 Visa payWave 感應器，閣下需簽署信用卡單據以完成交易。
3. 如有任何爭議，中銀信用卡(國際)有限公司保留最終決定權。
4. 如中、英文版本有所差異，一概以中文版本為準。

Enhanced Credit Card Payment Function - Visa payWave Contactless Payment

Starting from mid-September 2018, all newly issued / renewed / reissued Visa cards will have Visa contactless payment function added (please disregard this reminder if your existing Visa card has already had Visa contactless payment function).

BOC/Tai Fung Visa card with built-in contactless payment function allows you to make transactions at any point of sale fitted with Visa contactless payment reader¹. Simply complete the transaction by tapping your card on the reader for any transaction of MOP/HK\$1,000 or below² with no signature required. Experience the convenient contactless payment as well as enjoying a range of offers today! For details, please visit www.visa.com.hk.

For your own protection, please activate your card either online at www.bochk.com/creditcard select Macau Region or by calling our Customer Service Hotline: (853) 8988 9933. By activating or using the Visa contactless payment function, you are accepting and agreeing to be bounded by the terms and condition of the User Agreement.

Visa contactless payment is a pre-set function for BOC/Tai Fung Visa card. You can freely enjoy Visa contactless payment function without any extra cost. If you have any enquiries, please call our Customer Services Hotline at (853) 8988 9933 to inquire.

BOC Credit Card (International) Ltd

May 2018

Remarks:

1. A wide range of merchants accept Visa contactless payment, including supermarkets, convenience stores, cinemas, restaurants and so on. For more information about Visa contactless payment merchants, please visit www.visa.com.hk.
2. The setting of maximum payment amount of MOP/HK\$500 or MOP/HK\$1,000 is dependent on the Visa contactless payment reader setting. If the transaction amount exceeds the designated maximum payment amount or if the merchant does not install Visa contactless payment reader, you are required to sign on the sales slip to complete the transaction.
3. In case of any dispute, the decision of BOC Credit Card (International) Ltd shall be final and binding.
4. In the event of any discrepancy or inconsistency between the English and the Chinese version of these terms and conditions, the Chinese version shall prevail.